
Møde med inspektør Karsten Brandt, torsdag den 1. oktober 2015.  

 

Bestyrelsen gennemgik arealer sammen med inspektøren. 

Der blev talt lidt om dårligt udseende hække efter klipning. Boligforeningen 

overvejer at indkøbe en ny og mere moderne hækklipper i 2016, som vil 

afhjælpe dette. 

 

Ved nr. 17 skal der sættes erstatningshegn op i stedet for muren der er fjernet. 

Forslag fra Karsten lød på Rionet med f.eks. efeu. Man kan købe disse net hvor 

der allerede er efeu på. Priser undersøges, og så aftales der med beboeren om 

det skal være disse med efeu. 

 

Der er konstateret mange bier/hvepse i nogle af hækkene, Karsten giver 

varmemesteren besked. 

 

Bestyrelsen fik bekræftet af Karsten Brandt, at der er mulighed for at skilte 

med at det er ”privat område”. Dette kunne evt. blive aktuelt ved flisegangene. 

 

Under vores ”gå tur” observerede vi en person der har for vane at urinere i 

kælderskakten mod Kobberbæksvej, (det var han netop i færd med) han fik 

besked på at det ikke måtte ske fremover.   

Bestyrelsen tilkendegav overfor Karsten Brandt, at vi ønsker hans 

tilstedeværelse ved næste afdelingsmøde. 

Muligheden for en bedre koordination i forbindelse med transport til og fra 

afdelingsmødet, blev drøftet. Karsten Brandt tager hånd om det. 

 

Bestyrelsen 


